
 
 

Referat Styremøte #10 – 2023-2025 
Dato:  1 oktober 2024 
Sted:   Granåsen/ Teams 
Tidspunkt:  18:00-20:45  
 

   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X x 
Gørill Gyllan (GG) - nestleder  X x 
Knut Ståle Skogstad (KSS) - styremedlem X x 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - styremedlem X x 
Arnhild Skaanes (AS) - styremedlem X x 
Ketil Aagesen (KA) - leder AK X x 
Narve Jostein Langmo (NJL) - leder HKK X x 
Ola Morten Græsli (OMG) - nestleder HKK 

 
 

Håkon Solvik (HS) - leder LK X x 
Stig Gråberg (SG) - leder FK X x 
Anders Myrland                                           (AM) - administrasjon X x 
Kjetil Øygard (KØ) - skiklubbutvikler x        x 
     

Saksliste 
Åge Skinstad, Ski VM2025, og Åge Eidsæther, Barnas skidag, deltok i sak 10-3 og 10-
4. Sak 10-3 og 10-4 ble tatt først, deretter sak 10-8. Nestleder Gørill Gyllan deltok 
ikke i sak 10-12 og eventuelt 
 
Referatsaker 
Sak 10 – 1  Styremøte 9 2023-2025 
Sak 10 – 2  AU-møte 5 2023-2025 
 
 
Orienteringssaker 
Sak 10 – 3  Ski VM-2025 
Sak 10 – 4  Barnas Skidag 
Sak 10 – 5  Orientering fra grenkomiteene 
Sak 10 – 6  Granåsen Aktivum 
Sak 10 – 7  Handlingsplanen 2023-2025 
 
Diskusjons- og vedtakssaker 
Sak 10 – 8 Skilisens 2024/2025 
Sak 10 – 9 Fordelingsnøkkel Sør-Trøndelag skikrets 2024 
Sak 10 – 10 Prioriteringsliste skianlegg Trondheim kommune 
Sak 10 – 11 Beredskapsplan Sør-Trøndelag skikrets 
Sak 10 – 12 Innkjøp eller leie av bil i skikretsen 
 
 
 
Eventuelt 



 
 

 

 

Referatsaker 

Sak 10 –1  Styremøte 9 2023-2025 

Referatet er godkjent. Referat fra styremøte 9 2023-2025 lå vedlagt 
møteinnkallingen og er publisert på nettsidene til skikretsen. Referater 
(skiforbundet.no) 

Sak 10 –2  AU-møte 5 2023-2025 

Referatet er godkjent. Referat fra AU-møte 5 2023-2025 lå vedlagt 
møteinnkallingen og er publisert på nettsidene til skikretsen. Referater 
(skiforbundet.no) 

Orienteringssaker 

Sak  10 – 3  Ski VM-2025  

VM-sjef Åge Skinstad ga styret en siste rapport på forberedelsene til 
Ski-VM 2025 som nærmer seg med stormskritt!  Åge deltok fysisk i 
møtet. 

Sak  10 – 4  Barnas skidag  

Åge Eidsæther fra stiftelsen Barnas Skidag ( Bli med på Barnas Skidag 
2024!) ga skikretsstyret en orientering. «Fra Skisportens dag til Barnas 
skidag. Barneskirenn i over 30 år» Barnas skidag er et av de største 
barneskirennene i Norge. Åge deltok fysisk i møtet.   

Sak  10 – 5 Orientering fra grenkomiteene      

Grenkomitelederne ga en kort oppdatering på status og planer for 
kommende sesong. Rapportene til langrenn, hopp-kombinert og freeski 
ble sendt til styret i forkant av møtet: 

Hopp-Kombinert 

Aktivitet:  
Vi har koordinert renn og aktivitetstilbud i klubbene i Sør- Trøndelag i et 
felles møte med komiteen i Nord- Trøndelag. Har ikke pt ikke fått inn 
alle aktuelle rennsøknader i terminlista. Men vi er i kontakt med aktuelle 
klubber og regner med at disse er inne innen høstmøte. 

Planlagte tiltak fra skikrets.  
Følge opp VM - samlingskonseptet først i Granåsen, siden diskuterer 
hvordan vi kan følge opp dette etter VM 2025. 

Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover:  
Videreføre det tette samarbeidet med Nord- Trøndelag skikrets. Vi har 

https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/
https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/
https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/
https://www.skiforbundet.no/sor-trondelag/om-skikretsen/referater/
https://www.barnasskidag.no/
https://www.barnasskidag.no/


 
 

sammen blant annet levert en felles sak til fagmøte hopp og kombinert. 
Hvor vi ønsker å diskutere og beslutte noen nye prinsipper for å sikre 
det regionale og lokale renn tilbudet i klubb og krets best mulig. (få 
mest mulig rom i hopp og kombinertkalenderen) 

Re-start/ revitalisering av hopp og kombinert tilbudet for 12-16 åringer. 
Team Sør- Trøndelag hopp og kombinert/ Trønderhopp/ GST ung. 
Kretsen/ komiteen tar styringa 

Saker komiteen har behov for bistand fra skikretsstyret på: 
Vi ønsker å fortsatt videreutvikle det gode aktivitetstilbudet gjennom å 
bruke skiklubbutvikleren som en ressurs for klubb og gren.  

 

Freeski: 

Aktivitet:  

• I samarbeid med Freidig er det gjennomført NOR Freeski jentecamp i 
Granåsen turnhall. 

• Kretslag uttak klart og samlingsplan etablert. 

• World cup starter 18. Oktober med Big Air i Chur. Vebjørn er med 

• Sponsoravtale med Pipelife signert for 2 år, dette tilfører 
arrangementstilskudd til Show & Style og trenertilgang mm. for 
kretslag. 

Planlagte tiltak fra skikrets. 

• Terminliste under arbeid, forventer å ha denne klar til neste møte 
(midt oktober). 

• Det er kommet forespørsel fra Meråker om samarbeid/arrangement. 
Vi ser på muligheten for å ta de inn i Show & Style. 

Område eller sak som har høy prioritet i komiteene fremover 

• Vi opplever en nedgang i aktivitetstall i motsetning til nasjonal 
trend. Det rapporteres om at frafall henger sammen med manglende 
anlegg for utvikling. Utviklingstrappa stopper for mange tidlig (12-13 
års alderen) samt kort sesong på det som er. 

• Jentesamling på kretsnivå for å øke andel jenter og bygge nettverk 
rundt de som er 

• Rekrutteringstiltak planlegges/vurderes. 

• Trenerkurs. Trampolinetrener på Oppdal planlegges 

Saker komiteen har behov for bistand fra skikretsstyret på 



 
 

• Vi har en utfordring rundt utvikling og investering i anlegg. Det 
foreligger konkrete planer i Vassfjellet men dette viser seg å ta 
veldig lang tid, vi anser det som kritisk for miljøet å få fortgang i 
anleggsutvkling. Vi opplever også at toppidrettsgymnasene er 
skeptiske til å etablere skoletilbud i Trondheim før det er 
anleggstilbud for toppidrett.  

 
Langrenn 

• Rennsøknader mottatt, fordeling av rennhelger pågår. Fortsatt bra med 
søknader og fordeling av renn uten å unngå kollisjoner er en utfordring 

• Avholdt møte om terminlistekoordinering med NTS, bl.a. arrangerer 
sannsynligvis KM på samme dag på Selbuskogen. 

• Arrangørforum avholdt for aktuelle klubber i Midt-Norge. God 
deltagelse fra 3 kretser og positivt med erfaringsdeling og mange 
klubber med planer om større arrangement. Neste forum etter endt 
sesong. 

• Ser ut til å være bra i rute sportslig på alle aldre og nivå, litt 
utfordrende med arrangører til sonesamlinger. 

• Soneledere deltar i LK-møte onsdag, mtp status og ansvarsavklaringer 

• Det blir digitalt sentralt høstmøte/fagmøte for NSF langrenn 16 
oktober, etter avstemming blant kretsene. 

 

Alpint          KA 
 

• Terminliste arbeid pågår. Det lokale programmet er ferdig. 
• Flere større arrangement kommende sesong: 

o NM Oppdal 
o E-Cup finale Oppdal 
o FIS-Renn i Vassfjellet 

• Høy aktivitet med samlinger for U14 og noe U12. 
• Tradisjon tro er det kretssamlinger på Juvas. 
• Toppidrettsgymnas diskusjonen har roet seg, men den er fremdeles 

aktuell 

 

 

 

 

 



 
 

Sak  10 – 6 Granåsen Aktivum       GG 

Styreleder i Granåsen Aktivum og nestleder i skikretsen GG ga styret en 
orientering om status og planer videre for selskapet som skikretsen 
eier 50% av.   Det nye styret i GA hadde sitt første styremøte 24 
september. Sentralt i strategien for selskapet er «Arven etter Ski-VM 
2025». Noe som er viktig for skikretsen.  

   

Sak 10 – 7 Handlingsplanen 23-25      AM/KHK 

Oppdatering på status i handlingsplanen 23-25 
• Aktivitet 
• Arrangement 
• Anlegg 

Handlingsplan 2023-2025 Sør-Trøndelag skikrets med oppdatert status 
på tiltak lå vedlagt møteinnkalling. Rapportering på handlingsplan er 
fast punkt på alle styremøter. Handlingsplanen ble gjennomgått i 
møtet. 

 

Diskusjons- og vedtakssaker  

Sak 10 – 8  Skilisens 2024-2025       AM 

Foran denne sesongen så har kostanden for skilisens økt betydelig. Og 
ikke uventet har det kommet reaksjoner fra flere miljø. 

Styret diskuterte saken og man er samstemte på at økningen på 
skilisens foran denne sesongen er for høy. Styret har flere spørsmål til 
skistyret om vurderingene som ligger bak den endelige modellen for 
skilisens.  

Vedtak: Skikretsstyret ønsker at adm.sjef formulerer et utkast til brev 
til skistyret der vi får frem skikretsstyrets synspunkter, ber om 
avklaring på våre spørsmål, og i tillegg våre til forslag til løsninger. 
Utkast til brev sendes til styret senest 11 oktober.   

Dette aktualiserer også en debatt som har pågått i idretten over lengre 
tid om at idretten må igjen se på en felles lisensløsning for flere 
idretter, spesielt i de yngre aldersgruppene der det er en viktig del av 
den norske idrettsmodellen at vi ønsker at ungdommer er aktive i flere 
idretter i ungdomsårene. Lisensordningen slik den er i dag kan oppleves 
som en motarbeiding av dette.  

 

 



 
 

Bakgrunn og informasjon om sesongens skilisens: 

  Hvorfor har ratene økt så mye?   

• Dette er en trygg og forsvarlig forsikringsordning for ski-Norge 

• Vi må jobbe med skadeforebyggende tiltak for å få ned 
skadestatistikken og for å få ned kostnadene på forsikring. 

• Utøverne er forpliktet til å være forsikret når de skal konkurrere i FIS-
renn. Her må utøverne har godkjent FIS-lisens for å konkurrere. 

• Kapasiteten i det offentlige er sprengt, som gjør det vanskelig å få 
behandling for kirurgiske inngrep hvor det ikke er fare for liv eller helse.  

• Behandlingskostnadene i det private har økt betraktelig. 

• Økningen i forsikringspremier og lisenser er en utfordring for alle 
idretter og ikke bare skisporten.  

• NSF må gå i balanse med forsikringsordningen for å kunne ivareta 
skiaktiviteten over hele landet 

 

NSF skal ikke tjene penger på skilisensen. Det har foran sesongen 2024-
2025 likevel vært nødvendig å øke lisensprisene for at vi skal gå i null. 
Årsaken til dette er økt skadeomfang og dertil økte forsikringspremier. 
Norges Skiforbund er opptatt av at alle utøvere skal ha en god 
forsikring. Med utvidet skilisens får utøverne den beste forsikringen 
ved idrettsskade både i trening og i konkurranse. 

  

For å kunne delta i terminfestede skirenn må utøvere fra fylte 13 år ha 
skilisens. Nytt lisensår starter 1. oktober. 

Priser for utvidet årslisens sesongen 2024-2025 (grunnlisens-rater i 
parentes) 

Alpint: Kr. 4200 *  
Freeski: Kr. 3000 *  
Hopp og kombinert: Kr. 2600 (740)   

Langrenn og randonee: Kr. 1990 (530)  
Telemark: Kr. 2600 (740)   

* I freeski og alpint er det mulig å kjøpe engangslisens for klubb- og 
kretsaktivitet, men skal du delta i FIS-renn må du kjøpe utvidet 
årslisens. 
 
Engangslisens for øvrige grener: 



 
 

Engangslisens under 26 år: Kr. 100 
Engangslisens over 26 år: Kr. 250  

Til sammenligning: Priser for utvidet årslisens sesongen 2023-2024 
(grunnlisens-rater i parentes) 

Alpint: Kr. 1900 
Freeski: Kr. 1705 
Hopp og kombinert: Kr. 1485 (550)   

Langrenn og randonee: Kr. 880 (340)  
Telemark: Kr. 1100 (475)   

 
Engangslisen for alle grener: 
Engangslisens under 26 år: Kr. 63 
Engangslisens over 26 år: Kr. 205  

 

Notat med utfyllende informasjon fra NSF ligger vedlagt 
møteinnkallingen.  

 

 

Sak 10 - 9 Fordelingsnøkkel Sør-Trøndelag skikrets 2024   AM 

Styret diskuterte hvordan budsjettert beløp på kr 300 000 (2024) skal 
fordeles på grenene. Endelig vedtak på beløpet for 2024 gjøres på det 
siste styremøtet i 2024 (desember) 

Gjeldende fordelingsnøkkel med tall fra 2023 

 

 



 
 

 

 

Vedtak: 
Skikretsstyret viderefører gjeldende fordelingsnøkkel for 2024.  

Protokolltilførsel HS/Langrenn: Modellen gjenspeiler i for liten grad 
graden av aktivitet og størrelsesforholdet mellom grenene.  

Protokolltilførsel NJL/Hopp: Det er uheldig at hopp blir straffet i nøkkel 
2 fordi de har en annen organisering av toppidretten enn de andre 
grenene.  

 
Sak 10 – 10 Prioriteringsliste skianlegg Trondheim kommune 
 

Idrettsrådet i Trondheim starter nå den årlige rulleringen av idrettens 
prioriteringsliste (PRIOR-lista) for Trondheim iht. vedtak på deres 
årsmøte.  
 
Idrettsrådet ber om innspill fra skikretsen på prioritering av skianlegg: 
 
Idrettens prioriteringsliste er et meget viktig innspill som er styrende 
for kommunens planlegging og investeringer i idrettsanlegg. Denne 
rullering vil være innspill til byrådets arbeid med kommunens 
investeringsbudsjett for 2026.  Frist for å gi tilbakemelding er 1. 
november. 
 
Skikretsens anleggsutvalg har diskutert prioriteringslisten i eget møte. 
De har sendt sin innstilling til vedtak i forkant av styremøtet. 

   
  Brev fra idrettsrådet med mer informasjon og prioriteringsliste for 
  skianlegg fra i fjor ligger vedlagt møteinnkallingen. 



 
 

 
 
 
  Vedtak: 
  Skikretsstyret støtter anleggutvalgets innstilling til prioritering 

1. Rekruttanlegg Granåsen – Hopp-Kombinert 
2. Big Air Vassfjellet – Freeski 
3. Strindamarka næranlegg -Langrenn- Skileik 
4. Ny nedfart Vassfjellet – Alpint 
5. Tjønnstuggu – Langrenn 
6. Gråkallen vinterpark – Alpint, freeski, Randonee, skileik 

 
 
Sak 10 – 11 Beredskapsplan Sør-Trøndelag skikrets  
 

Sør-Trøndelag skikrets har manglet en beredskapsplan, noe som er 
uheldig med tanke på mengden og type aktivitet vi har i regi av 
skikretsen. Adm.sjef har sammen med AU utarbeidet et utkast til 
beredskapsplan som lå vedlagt møteinnkallingen. 
 
Vedtak: 
Styret godkjenner vedlagt forslag til beredskapsplan når de siste 
merknadene som kom fra styret er lagt til og justert i planen. Adm.sjef 
følger opp at komiteer og Team for at de skal være kjent med innholdet 
i planen. Planen skal ligge ute på skikretsens nettsider. Endelig 
beredskapsplan ligger vedlagt referatet.  

    

Sak 10 – 12 Innkjøp eller leie av bil i skikretsen 

Adm.sjef ønsker at skikretsen ser på muligheten for å gå til innkjøp, 
eller gjøre en leasingavtale på bil. Skikretsyrets og NSF`s forventning til 
SKU om å være mye ute i klubbene betyr mye kjøring og slitasje på 
privat bil. Det er i tillegg en forventning om at SKU skal bruke 
skikretsens utstyrshenger med aktivitetsutstyr når han er ute på 
klubbesøk.  

En bil i skikretsens eie vil også kunne benyttes på f,eks arrangement i 
grenene eller av tillitsvalgte/ansatte som skal representere skikretsen. 
Men det bør alltid være SKU som har førsteprioritet.  

Dette er et behov som har meldt seg i flere skikretser, og NSF ser nå på 
muligheten for å gå inn med en økonomisk støtte til skikretsene eller 
forhandle frem en felles avtale med en billeverandør. 



 
 

For skikretsen vil en bil og henger med foliering av skikretsens logo 
gjøre oss mer synlige. Det vil i tillegg være mulig å selge reklameplass til 
fremtidige samarbeidspartnere som støtter arbeidet med bredde og 
rekruttering. Markedsføring av rekrutteringstiltak som Telenor 
karusellen og Skisprell er også en mulighet. 

I løpet av det siste året så har STS blant annet fått bedre 
støtteordning for SKU, noe som kan være med på å gi rom i budsjettet 
for å se på en bilordning.  

Vedtak: 

Adm.sjef følger opp saken med å se på hva som er mulig innenfor det 
som er forsvarlige økonomiske rammer. I samråd med SKU vurdere 
hvilken type/modell som er mest hensiktsmessig til behovet. Adm.sjef 
legger frem forslag til løsning med finansieringsplan for styret i neste 
styremøte.  
 

        
Eventuelt 
 
Praksisstudent i skikretsen. 
Skikretsen har fått en henvendelse fra Høgskolen i Molde om vi kan 
være interessert i å ta imot en student fra studieprogrammet Sport 
Management i perioden 1.1.25-1.6.25. Tilsvarende 50% stilling. 
 
Vedtak 
Styret er positive. Adm.sjef følger opp og avklarer hva student kan 
bidra med og om skikretsen har relevante arbeidsoppgaver å tilby. Adm. 
Sjef og SKU må se hvordan de sammen kan følge opp studenten. 
 
Referent Anders Myrland 


